
INFORMAČNÍ LIST  PRO OBČANY OBCE  

KOSTELNÍ RADOUŇ 2025  
Vážení spoluobčané, 

Již uplynul nějaký čas od voleb a zastupitelstvo od té doby neustále pracuje na zvelebení obce. Proto 

jsme se rozhodli napsat o dění v obci za poslední dva roky, kdy už nás neomezují opatření kolem nemoci 

Covid - 19 a hlavně s výhledem do dalších let. Jsem velice rád za pomoc a spolupráci od občanů obce, i 

když vím, že je tato pomoc na úkor volného času, patří Vám  za to velký dík. Velké poděkování patří 

těm, kteří se starají o jakékoliv akce, ať sportovní či společenské, pro děti nebo dospělé a doufám, že 

v budoucnu tomu bude stejně, i když nás čeká u některých spolků generační výměna. Proto doufám, 

že tato mladší generace k pořádání akcí přistoupí s velkým odhodláním a udrží nastavenou laťku tak 

vysoko, jako je nyní.  

Za toto období bylo provedeno několik důležitých akcí: 

Oprava altánu 

Úprava teras pod kostelem s novou výsadbou zeleně a stezkou kolem hřbitova s krásným výhledem 

na střed obce 

Oprava poslední části vodovodu od kravína směr Rafanda. Nyní je vodovodní řád po obci včetně 

přivaděče od studní kompletně zrekonstruován. Tudíž je na každém majiteli přípojky, aby ji udržoval 

v odpovídajícím stavu a nevznikaly žádné úniky pitné vody na těchto přípojkách. Apeluji hlavně na 

ty majitele, kteří tuto přípojku mají stále v kovu. 

Přístřešek s technickým zázemím pro sport na hřišti  

Zástěna u kontejnerů na tříděný odpad na Rafandě 

Přeložka komunikace za číslem popisným 155 

Odkup budovy (bývalé klubovny SSM) číslo popisné 22 uprostřed vsi. V loňském roce došlo k její 

demolici. 

Oprava střechy a fasády márnice 

Oprava odlehčovací komory čistírny odpadních vod 

Vyčistění náhonu rybníka od kalu 

Oprava lesních linek 

Projektová dokumentace na opravu mostů přes Radouňský potok 

Projektová dokumentace na výstavbu budovy po č.p. 22 

Ještě jednou děkuji za Vaši spolupráci a budu se těšit na další v příštím období. 

K některé problematice blíže: 

ODPADOVÉ HOSPODÁŘSTVÍ 

Poplatek za popelnice byl již dříve zvýšen na 700,- za obyvatele. 



V roce 2023 činila platba 1 615 Kč na jednoho obyvatele. Občan zaplatil 700 Kč.  

V roce 2024 činila platba 2 018 Kč na jednoho obyvatele. Občan zaplatil 700 Kč. 

 V roce 2025 budou tyto částky ještě vyšší. 

Pro příklad, kde jezdí společnost AVE 

Nová Včelnice 1000,-   

Jarošov nad Nežárkou 900,- Kunžak 900,-    

Rosička u Deštné 800,-    

Horní Radouň 700,-  Lodhéřov 700,-    

Rodvínov 660,-                              Jindřichův Hradec 650,-    

Okrouhlá Radouň 500,-  

LESNÍ HOSPODÁŘSTVÍ 

Na hospodaření v lese byla provedena kontrola inspekcí životního prostředí a nebyly zjištěny žádné 

významnější závady mimo jedné, kdy obec nevyúčtovává za deset let žádné škody mysliveckému 

sdružení za okus stromků vysokou zvěří. 

NOC KOSTELŮ 

Chtěl bych Vás srdečně pozvat, v pátek 23. 5. 2025 od 18 hodin, kdy se uskuteční v kostele sv. Víta 

v Kostelní Radouni Noc kostelů. Dále pak od 18.30 proběhne slavnostní žehnání opraveného altánu na 

terasách, ve kterém bude připravena výstava o historii obce 19. a 20. století ve spolupráci s Muzeem 

Jindřichohradecka, Státním oblastním archivem v Třeboni, Diecezí Českobudějovickou a s využitím 

některých soukromých archivů. 

 

V letošním roce a v dalších letech dojde k následujícím projektům, na některých z nich již práce 

započaly: 

Oprava tarasu pod kostelem, který padá do silnice III. třídy číslo 12832. 

Zastřešení kontejnerů u garáží a pod Ševcovi 

Výměna herních prvků na dětském hřišti 

Doplnění stolů a lavic pod přístřešek na hřišti 

Ve výhledu dalších let je stavba na místě zbouraného čísla popisného 22, ke které dodáváme níže 

další informace a anketu: 

Po zbourání tohoto objektu v loňském roce začalo zastupitelstvo s přípravou projektu - Stavba objektu 

pro účely obce. 

O stavbě nového objektu bylo jednáno, informace byly a jsou dostupné na úřední desce i na webových 

stránkách naší obce.  



Práce na tomto projektu již byly započaty, plány na stavbu obecní budovy jsou k vidění na stránkách 

obce. Bohužel se několika občanům zdá informovanost o tomto díle malá, a proto Vás, spoluobčany 

s právem volit, žádám o vyjádření v anketě k tomuto dílu. 

V objektu se bude nacházet prostor – garáž pro obecní potřebu komunální techniky a mechanizace na 

údržbu obce a sklad obecního materiálu.  

Další prostor bude pro jednotku Sboru dobrovolných hasičů, kdy dnes se nachází jednotka v prostorách 

fary č.p. 1, která je ve vlastnictví římskokatolické farnosti a budova je ve špatném stavu, a tak není 

technika ve vyhovujících prostorách obce. Za těmito prostory SDH bude místnost se sociálním 

zařízením pro využití SDH a jiných sdružení obce Kostelní Radouň.  

V prostorách dalšího bloku budovy jsou projektovány dvě bytové jednotky o velikosti 1+1 a 2+1. 

Vytápění bude realizováno tepelným čerpadlem. Myslíme si, že tyto prostory jsou pro obec důležité, 

protože jiné takové nemá a mohly by sloužit místním občanům.  

Bohužel jsme z výše uvedených důvodů museli zrušit žádost o dotaci na tuto stavbu, která byla již 

podána, protože byl oddálen počátek stavby a nemohli bychom již v letošním roce dotaci čerpat.  

Proto, Vás občany, vyzýváme touto cestou, abyste se vyjádřili v dané anketě, ke které jsme byli vyzváni 

malou skupinou oponentů zastupitelstva. Po vyjádření v anketě se zastupitelstvo rozhodne, jak 

v záměru bude dále pokračovat. 



 

Anketní otázka: 

1) ANO, STAVBU JE POTŘEBA USKUTEČNIT S BYTY 
 

2) ANO, STAVBU JE POTŘEBA USKUTEČNIT BEZ BYTŮ,        

ALE S MÍSTNOSTÍ PRO DĚTSKOU SKUPINU 
 

3) ANO, STAVBU JE POTŘEBA USKUTEČNIT BEZ BYTŮ 
 

4) NE, STAVBA NENÍ POTŘEBA  

Anketní lístek pro voliče je přiložen k tomuto listu. Prosíme o jeho vrácení prostřednictvím 

poštovní schránky u obecního úřadu nebo odevzdání na úřadě do 31. 5. 2025.  

Abychom stále nepsali jen o hospodaření obce, následuje krátká informace o sportovní činnosti.  

 

Zpráva o činnosti Tělovýchovné jednoty Velká Radouň za rok 2024 a výhled na rok 2025 

Rok 2024 byl pro naši Tělovýchovnou jednotu opět velmi aktivní a pestrý. Hned zkraje roku jsme zahájili 

sportovní sezónu hokejovým turnajem Radouň Winter Classic na návesním rybníku, který přilákal 

nejen hráče, ale i početné diváky. Na jaře následoval tradiční cyklistický závod Radouňské okruhy, 

jehož se zúčastnilo téměř 200 závodníků, včetně přibližně 70 dětí – tato účast nás velmi potěšila. Na 

pouť jsme uspořádali oblíbený pouťový volejbal smíšených trojic a už po jedenadvacáté proběhla 

Radouňská olympiáda, která opět spojila místní i přespolní účastníky všech generací. Na podzim 

následovala tradiční Havelská vyjížďka a již 12. ročník hospodských her. 

Součástí TJ jsou dnes i ženy z dřívějšího Svazu žen, které dokázaly během roku uspořádat krásné 

společenské akce pro děti jako Karneval, Pálení čarodějnic nebo Strašidelnou stezku. 

Věříme, že se nám v roce 2025 podaří všechny tyto akce opět zorganizovat a zachovat tak bohatý 

kulturní a sportovní život v naší obci. Děkujeme všem, kteří se jakýmkoli způsobem podíleli na 

organizaci, účasti nebo podpoře – bez vás by to nešlo! 

Tělovýchovná jednota Velká Radouň 


